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                                                          INTERPELACJA 

 

W sprawie : cięcia pielęgnacyjnego drzew. 

   

 

                    

 

                       Bardzo  proszę  o  wykonanie cięć  pielęgnacyjnych drzew 

konkretnie Topoli w całej długości  ulicy Bugajskiej, wysokie drzewa często 

podczas silnego wiatru łamiąc się, zagrażają bezpieczeństwu pieszym i 

zmotoryzowanym. Mieszkańcy obawiają się nieszczęść z tym związanych. 

 

                                                                                        Z  poważaniem 

                                                                                        Barbara Gieroń 

 


